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 Zápisnica 

z 8. zasadnutia Kolégia rektora UCM v Trnave 

v roku 2019 

15.10.2019 
 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

1. Kontrola plnenia uznesení z posledného zasadnutia KR UCM (10.09.2019) 

2. Správa o čerpaní rozpočtu UCM 

3. Výsledky prijímacieho konania pre ak. r. 2019/2020 

4. Vyhodnotenie začiatku ak. r. 2019/2020 

5. Správa o činnosti a plnenie úloh Organizačného oddelenia 

6. Správa o činnosti a plnení úloh CIKT  

7. Príprava rokovania Vedeckej rady UCM 

8. Zabezpečenie stravovacích služieb  

9. Kontrola úsporných opatrení  

- využívanie služobných telefónov a pevných liniek  

- využívanie služobných vozidiel 

- opatrenia pre energetické úspory 

10. Rôzne a záver 

 

 

 

Otvorenie 

 

Rektor Univerzity sv. Cyrila a Metoda v Trnave prof. Ing. Roman Boča, DrSc. privítal 

všetkých prítomných na 8. zasadnutí Kolégia rektora UCM v Trnave v roku 2019 a oboznámil 

členov KR s predloženým programom.  Rektor UCM odovzdal prof. RNDr. Jurajovi 

Krajčovičovi, CSc. Cenu rektora. 

 

Ad 1) 

Kontrola plnenia prijatých uznesení z predchádzajúcich zasadnutí  KR UCM 

 

Uznesenie 14/14: KR ukladá dekanom fakúlt prijať opatrenia na registráciu všetkých 

podaných projektov na Oddelení kvality a vedy (referát PhDr. Svitekovej). Úloha je trvalá.  

Opatrenie: kópia každého projektu bude odovzdaná v kancelárii rektora pri podávaní 

projektu na podpis p. rektorovi. 

 

Uznesenie 15/14: KR ukladá Oddeleniu kvality a vedy koordinovať s ekonomickým 

oddelením registráciu financovaných projektov. Úloha je trvalá.  

 

Uznesenie 8/15: KR berie na vedomie plnenie a aktualizáciu komplexného programu kvality. 

Materiál treba priebežne dopĺňať. Úloha je trvalá. Zodpovedný: prorektor Sýkora. Uznesenie 

sa neplní. Kontrola: september 2019. Prorektor Lukáč doplní vzdelávaciu časť. Kontrola: 

december 2019.  
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Uznesenie 11/15: KR ukladá vedúcemu Oddelenia vonkajších vzťahov JUDr. Vysockému 

koordinovať agendu spojenú s veľtrhmi v zahraničí. Úloha je trvalá. Uznesenie sa neplní. 

Spresnenie: Úloha sa ukladá poverenej vedúcej Oddelenia vonkajších vzťahov. 

Kontrola: december 2019.  
 

Uznesenie 2/1: KR ukladá prorektorovi Bednárikovi a kvestorovi UCM trvalo pracovať na 

energetických úsporách. Zodpovední: prorektor Bednárik a kvestor UCM. Úloha je trvalá. 

Uznesenie sa plní. Kontrola: december 2019.  

 

Uznesenie 23/1: KR ukladá zodpovedným pracovníkom zapisovať známky študentov 

doktorandského štúdia do informačného systému AIS. Zodpovední: dekani fakúlt. Úloha je 

trvalá.  

 

Uznesenie 14/2: KR ukladá prorektorovi Bednárikovi sledovať vyhlasovanie rôznych ocenení 

vhodných aj pre pracovníkov UCM (vedec roka, žena roka, vedkyňa roka, cena literárneho 

fondu, krištáľové krídlo, štátne vyznamenania a pod.) a prenášať informácie fakultným 

a univerzitným kolégiám resp. koordinovať návrhy na ocenenia. Uznesenie je trvalé.  

 

Uznesenie 9/3: KR ukladá dekanom fakúlt a riaditeľovi IFBLR zabezpečiť registráciu práce 

v sobotu v dochádzkovom systéme a zdokumentovať výkazom pracovnej činnosti. Termín: 

Uznesenie je trvalé.  

 

Uznesenie 7/5: KR ukladá Ing. Kopčánimu spracovať návrh opatrení na 10% šetrenie energií 

a predložiť ju prorektorovi Bednárikovi. Termín: do júnového zasadnutia KR.  Uznesenie je 

splnené. Kontrola: september 2019. Ďalšia kontrola: december 2019.  

 

Uznesenie 20/5: KR súhlasí s revitalizáciou a úpravou garáže v suteréne budovy J. Herdu 2 

pre účely študentského divadla a vyčleňuje k tomu potrebné prostriedky. Realizáciou je 

poverená Ing. Polášová. Uznesenie sa plní. Kontrola: september 2019. Ďalšia kontrola: 

december 2019.  
 

Uznesenie 4/6: KR schvaľuje návrh transformovať IFBLR na fakultu. Termín: 01.07.2020. 

Zodpovedný: riaditeľ IFBLR. Uznesenie sa plní.  

 

Uznesenie 1/7/2019: Rektor UCM žiada dekanov fakúlt a riaditeľa IFBLR o písomnú správu 

k záverom personálneho auditu na jednotlivých súčastiach univerzity. Termín: do 17.09.2019. 

Zmenu v organizačnej štruktúre pracovných pozícií na fakulte schvaľuje Akademický senát 

fakulty. Uznesenie bolo splnené.  

 

Nariadenie rektora: vedúci oddelení rektorátu sú povinní monitorovať zápisnice z Kolégia 

rektora zverejnené na webovom sídle univerzity a včas pripravovať materiály pre rokovanie 

Kolégia rektora. Opakované neplnenie uznesení Kolégia rektora bude sankcionované.  

 

 

Ad 2) 

Správa o čerpaní rozpočtu UCM 

 

Kvestor UCM informoval členov KR o čerpaní finančných prostriedkov za jednotlivé súčasti 

UCM za obdobie 1. – 9.2019.  Materiál bol zaslaný členom KR.  
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Rektor UCM sa stručne vyjadril k jednotlivým tabuľkám. Fond rektora prenesený z r. 2018 

bude prerozdelený na 5 súčastí univerzity.  

Dekanka FMK upozornila na nesprávne prepočítaný podiel počtu pracovníkov na FMK a na 

rektoráte.  

 

Prorektor pre kvalitu prof. Sýkora požiadal o písomné zaslanie informácií o hosťujúcich 

profesoroch na fakultách na Oddelenie kvality a vedy PhDr. Svitekovej. 

 

Uznesenie 1/8/2019: KR berie na vedomie správu o čerpaní rozpočtu UCM za obdobie 1.-

9.2019. 

 

 

Ad 3) 

Výsledky prijímacieho konania pre ak. r. 2019/2020  

 

Prorektor pre vzdelávanie PhDr. Lukáč informoval o výsledkoch prijímacieho konania  pre 

akademický rok 2019/2020. Materiál bol rozposlaný členom KR. Počet zapísaných študentov 

je o  2% nižší oproti predchádzajúcemu akademickému roku.  

 

Prorektor Lukáč požiadal dekanky FF, FMK a dekana FSV o zaslanie správy o odstránení 

nedostatkov - o zmenu garanta do 18.10.2019, ktorá bude následne odoslaná na Akreditačnú 

komisiu.  

 

Prorektor Lukáč informoval o pozitívnych rozhodnutiach Akreditačnej komisie študijných 

programov a o pozitívnej hodnotiacej správe pracovnej skupiny na nový študijný program 

Manažment v turizme a hotelierstve a čaká sa na hodnotiacu správu profesijne orientovaného 

študijného programu na IFBLR a na hodnotiace správy podaných žiadostí o akreditáciu na 

ÚOS.   

 

Rektor UCM upriamil pozornosť na ÚOS, ktorý sa pretransformuje na Inštitút manažmentu 

a problém s priestormi na výučbu.  

 

Časový harmonogram transformácie IFBLR na Fakultu zdravotníckych vied je od 

01.06.2019.  

 

Dekanka FF upozornila na problém so zahraničnými študentami, ktorým chýbajú základné 

informácie a komunikácia na univerzite.    

 

Rektor UCM požiadal dekanov fakúlt a riaditeľa IFBLR o nahlásenie kontaktných osôb pre 

komunikáciu so šéfredaktorom univerzitného časopisu Atteliér Ing. Štefánkovej.  

 

Uznesenie 2/8: KR berie na vedomie správu o výsledkoch prijímacieho konania pre ak. r. 

2019/2020. 

 

Uznesenie 3/8: KR ukladá prorektorovi Lukáčovi zorganizovať pracovné stretnutie so 

zástupcami z fakúlt zaoberajúce sa koordinovaním administrácie práce so zahraničnými 

študentami.  
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Ad 4) 

Vyhodnotenie začiatku ak. r. 2019/2020 

 

Prorektor pre vzdelávanie PhDr. Lukáč informoval o vyhodnotení ak. r. 2019/2020. 

12.09.2019 sa uskutočnilo stretnutie prorektora s prodekanmi a koordinátorkou štúdia, ktoré 

sa zaoberalo následným výchovno-vzdelávacím procesom. Rozvrhy v AIS-e sú vložené. 

Prebieha aktualizácia informačných listov v AIS-e. Centrálny register študentov sa uzatvára 

31.10.2019. Termín imatrikulácie študentov (okrem FMK) je predbežne stanovený na 

21.11.2019.  

Prorektor Lukáč v spolupráci s JUDr. Hromadom a PhDr. Mikulkovou pripravuje aktualizáciu 

Študijného poriadku. Návrhy k zakomponovaniu do Študijného poriadku zašlú jednotlivé 

súčasti univerzity prorektorovi Lukáčovi do 18.10.2019.   

 

Dekanka FF vyjadrila nesúhlas s tým, aby Centrálny register študentov robili študijné 

referentky na fakulte. Prorektor Lukáč objasnil, že práca s CRŠ je koordinovaná centrálne 

vedúcou Organizačného oddelenia. Študijné referentky sú metodicky usmerňované PhDr. 

Mikulkovou a Mgr. Mackovčínovou.  

 

Uznesenie 4/8: KR berie na vedomie správu o vyhodnotení začiatku ak. r. 2019/2020.  

 

Uznesenie 5/8: KR ukladá vedúcemu personálno-právneho oddelenia informovať 

o legislatívnych zmenách v zákonoch. Uznesenie je trvalé.   

 

 

Ad 5) 

Správa o činnosti a plnenie úloh Organizačného oddelenia 

 

Uvedený bod bol presunutý do programu nasledujúceho zasadnutia Kolégia rektora.  

 

 

Ad 6) 

Správa o činnosti a plnení úloh CIKT 

 

Vedúci CIKT Mgr. Lackovič prezentoval členom KR správu o činnosti a plnení úloh CIKT. 

Správa bola zaslaná členom KR.  

Diskusia sa venovala otázkam zefektívnenia práce s AIS-om, využívaniu balíčkov od 

Microsoftu študentami, riešeniu projektov na CIKT, počtu pracovníkov na CIKT na iných 

univerzitách, prepojeniu SAP-u a AIS-om, implementovaniu on-line systému na evidenciu 

publikačnej činnosti, anti-plagiátorskému systému a pokrytiu wifi sieťou v budove na Nám. J. 

Herdu.  

 

Uznesenie 6/8: KR berie na vedomie správu o činnosti a plnení úloh CIKT. Rektor UCM 

ďakuje vedúcemu CIKT Mgr. Lackovičovi a celému oddeleniu za kvalitne odvádzanú prácu.  
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Ad 7) 

Príprava rokovania Vedeckej rady UCM 

 

Prorektor pre kvalitu a vedu prof. Sýkora informoval členov KR o príprave rokovania 

Vedeckej rady UCM, ktorá sa bude konať 19.11.2019. Novou členkou VR UCM sa stane 

prof. PhDr. Blanka Říchová, CSc., ktorá  nahradí prof. Horvátha.   

Na VR UCM budú: 

- odovzdané 3 menovacie dekréty o udelení titulu docent (Mgr. Wojciechowski, JUDr. 

Žofčínová a Mgr. Mihálik), 

- prednesené dve inauguračné prednášky doc. Horvátha a doc. Porubjaka,  

- schvaľované návrhy na členov komisií VEGA, 

- prerokovávaný stav doktorandského štúdia.  

 

Prorektor pre kvalitu a vedu vypracuje osnovu o správe doktorandského štúdia, podľa ktorej 

budú postupovať jednotlivé fakulty.  

 

Prorektor pre kvalitu a vedu informoval o systéme kvality na Masarykovej univerzite. 

V polovici novembra 2019 sa uskutoční prednáška týkajúca sa inštitucionálnej akreditácie pre 

členov Rady kvality.  

 

Je potrebné aktualizovať Radu kvality. Bc. Mulinovú nahradí Samuel Paška, ktorý zároveň 

pošle návrh na nahradenie Bc. Kňažka prorektorovi pre vedu a kvalitu.  

 

Rektor UCM predniesol návrh vypracovať vnútornú vedeckú akreditáciu podľa kritérií 

zverejnených v minulosti za časové obdobie 2013-2019.  

 

Uznesenie 7/8: Dekani fakúlt a riaditeľ IFBLR v súčinnosti s rektorátnymi pracoviskami 

zosumarizujú vnútorné hodnotenie vedy a výskumu na fakultách a inštitúte za časové obdobie 

2013-2019 podľa metodiky komplexnej akreditácie. Termín: 08.11.2019.  

 

Uznesenie 8/8: KR ukladá dekanom fakúlt a riaditeľovi IFBLR zaslať prorektorovi pre 

kvalitu a vedu návrhy zástupcov na členov Komisií VEGA. Návrhy musia byť schválené vo 

Vedeckých radách fakúlt. Termín: 15.11.2019. 

 

Uznesenie 9/8: KR berie na vedomie informáciu o príprave rokovania Vedeckej rady UCM.  

 

 

Ad 8) 

Zabezpečenie stravovacích služieb 

 

Prorektor pre rozvoj doc. Bednárik informoval o zabezpečení stravovacích služieb. Materiál 

bol zaslaný členom KR.  

Na základe predchádzajúceho rokovania s firmou ANETE bola spracovaná cenová 

a technická špecifikáciu stravovacieho systému pre potreby UCM. Univerzita zváži finančné 

možnosti realizácie tohto projektu. 

Firma Relax požiadala o prehodnotenie ceny jedál a navrhla úpravu ceny menu. 

 

Uznesenie 10/8: KR schvaľuje cenu stravnej jednotky v hodnote 4,10 za stravný lístok a za 

stravnú poukážku, pričom doplatok zamestnanca je 1,30 EUR. Termín: od 01.11.2019. 
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Ad 9) 

Kontrola úsporných opatrení 

 

Kvestor UCM informoval o využívaní služobných mobilných telefónov a pevných liniek 

a o využívaní služobných vozidiel. Materiál bol zaslaný členom KR. V rámci úsporných 

opatrení boli upravené paušály u väčšiny mobilných liniek. 

Služobné motorové vozidlá UCM sú využívané v súlade so Smernicou o používaní 

služobných motorových vozidiel. 

 

Dekanka FF vyslovila poďakovanie vodičom za ochotu realizovať pracovné výjazdy cez 

víkend. 

 

Prorektor pre rozvoj doc. Bednárik oboznámil členov KR s opatreniami pre energetické 

úspory, ktoré vypracoval Ing. Kopčáni. Najväčšia úspora energií sa odzrkadlí v Špačinciach 

po oprave strechy a čiastočnom zateplení budovy.  

 

Uznesenie 11/8: KR berie na vedomie informáciu o kontrole úsporných opatrení.  

 

Uznesenie 12/8: KR ukladá prorektorovi pre rozvoj doc. Bednárikovi v spolupráci s Ing. 

Kopčánim vypracovať návrh úsporných opatrení, ktoré môžu byť realizované zamestnancami. 

Termín: december 2019  

 

 

Ad 10) 

Rôzne a záver 

 

 

Rektor UCM predložil členom KR Štatút UCM. Štatút bol zaslaný členom KR a bude 

schvaľovaný na rokovaní AS UCM.  

KR sa dohodlo, že predseda AS UCM je členom KR a funkčné obdobie dekanov 

a akademických funkcionárov je podľa znenia zákona bez časového obmedzenia, pokiaľ 

nepríde stanovisko právneho oddelenia MŠ o možnosti obmedzenia na 2 po sebe idúce 

funkčné obdobia.  

Dekanka FMK upozornila na gramatické a formálne chyby v Štatúte UCM, ktoré je treba 

odstrániť.  

 

Uznesenie 13/8: KR schvaľuje Štatút UCM s pripomienkami.  

 

Rektor UCM informoval členov KR, že bola vyplnená prihláška do Asociácie európskych 

univerzít. Pán rektor sa stal členom komisie pre vedu.  

 

Uznesenie 14/8: KR schvaľuje žiadosť EUA s možnými pripomienkami.  

Rektor UCM informoval o vyhlásení študentskej súťaže o vytvorenie umeleckého diela v 

trojrozmernom prevedení, ktoré je odolné voči poveternostným vplyvom a môže byť súčasťou 

exteriérovej expozície. Víťazný návrh v podobe realizovaného diela bude odmenený sumou 

2000€, ktorá bude použitá z kultúrnych a športových aktivít.  

Uznesenie 15/8: KR schvaľuje vyhlásenie študentskej súťaže o vytvorenie umeleckého diela.  
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Rektor UCM informoval o poznámkach zo stretnutia - Informácia o zmenách právnych 

predpisov v oblasti vysokých škôl v akademickom roku 2019/2020. 

 

Rektor UCM stručne informoval o inštitucionálnych členstvách UCM v organizáciách 

a individuálnych členstvách.  

 

Členom KR bolo predložené Opatrenie rektora č. 2/2019 Ochrana Akademickej pôdy UCM 

v Trnave.  

 

Uznesenie 16/8: KR schvaľuje Opatrenie rektora č. 2/2019 Ochrana Akademickej pôdy UCM 

v Trnave s účinnosťou od 15.10.2019.  

 

Bolo podpísané Memorandum o partnerstve a vzájomnej spolupráci medzi TTSK a UCM. 

Rektor UCM inicioval prvé stretnutie ku konkrétnemu napĺňaniu obsahu dokumentu. 

Rokovalo sa o prenájme budovy Strednej elektrotechnickej školy pre potreby IFBLR, spôsobe 

a možnostiach financovania opráv a revitalizácie prenajatých ubytovacích kapacít, spolupráci 

v oblasti praxí študentov UCM v zariadeniach sociálnej starostlivosti. 

 

Mgr. Dostálová predstavila členom KR návrh na doplnenie Kolektívnej zmluvy na rok 2020 

na UCM. Návrh na kolektívne vyjednávanie bude prerokovaný na budúcom zasadnutí KR.  

 

Prorektor pre vonkajšie vzťahy prof. Galbavý sa zaujímal o výučbu predmetu slovenský jazyk 

pre zahraničných študentov. Boli schválené účasti na veľtrhoch v Banskej Bystrici 

a Košiciach. Ďalej informoval o konaní sa stretnutia s dôchodcami a jubilantmi, ako aj 

o organizovaní podujatia Univerzitná kvapka krvi.  

 

Prorektor pre rozvoj doc. Bednárik upozornil na výzvu Cena Unesco, výzva je otvorená do 

31.10.2019. Kladné aj záporné odpovede treba zaslať prorektorovi Bednárikovi.  

Ďalej požiadal dekanku FF o zistenie možnosti konania jazykových kurzov pre zamestnancov 

univerzity.  

 

Riaditeľ IFBLR informoval o konaní medzinárodnej konferencie Piešťanské fyzioterapeutické 

a balneologické dni 2019, na ktorej sa zúčastnilo 700 registrovaných účastníkov.  

 

Dňa 31.10.2019 udelia dekani fakúlt a riaditeľ IFBLR študentom dekanské voľno.  

 

Dekanka FMK vysvetlila návrh postupu pridelenia licencie pre frekvenciu radia Aetter.  

 

Rektor UCM požiadal dekanov fakúlt a riaditeľa IFBLR o návrhy na člena v Správnej rade 

z kvóty rektora na uvoľnené miesto po JUDr. Martišíkovi.  

 

Predseda AS UCM PhDr. Lenč informoval o konaní rokovania AS UCM, ktoré sa bude konať 

29.10.2019. Hlavnými bodmi rokovania bude schvaľovanie Štatútu UCM, informácia o 

zámere transformácie IFBLR na Fakultu zdravotníckych vied, návrh na prijímacie konanie na 

ÚOS, správa o čerpaní rozpočtu univerzity.  

 

Predseda Študentskej rady UCM Samuel Paška informoval o konaní náboru do ŠR UCM 

a o konaní novodobého projektu Festival univerzít. 
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Dekan FSV doc. Mihálik pozval členov KR na inauguračnú prednášku doc. PhDr. Petra 

Horvátha, PhD., ktorá sa bude konať 17.10.2019. 

 

Dekan FPV doc. Sokol informoval o konaní medzinárodnej konferencie Aplikované prírodné 

vedy, ktorá sa konala 25.-27.09.2019 v Táloch.  

Na FPV sa v dňoch 09.-11.09.2019 konal školiaci seminár na tému Multimodálne optické 

zobrazovanie.    

 

 

Na záver rektor UCM prof. Ing. Roman Boča, DrSc. poďakoval všetkým prítomným za účasť 

a poprial veľa pracovných úspechov.  

 

 

 

 

Zapísala: Bc. Jana Droščáková  ............................................ 

 

 

Overil: prof. Ing. Roman Boča, DrSc.   ............................................ 

 

 

 

Pripomienka termínov: 

23.10.2019 – Univerzitná kvapka krvi 

29.10.2019 – Rokovanie AS UCM 

29.10.2019 – Stretnutie s dôchodcami a jubilantmi  

Október – november 2019 – vedecké rady fakúlt 

04.-10.11.2019 – Týždeň vedy a techniky 

07.-10.11.2019 - knižný veľtrh Bratislava  

12.11.2019 – Kolégium rektora 

13.11.2019 – Predvianočná charitatívna zbierka UCM ChcePoMôcť 

13.11.2019 - JobSpott – vzdelávací veľtrh Trnava 

19.11.2019 – Vedecká rada UCM 

21.11.2019 – Imatrikulácia študentov 

11/2019 – Beánia študentov 

07.12.2019 – Mikuláš pre deti zamestnancov 

10.12.2019 – Kolégium rektora 

16.12.2019 – Adventný koncert 

12/2019 – Obhajoby projektov mladých vedeckých pracovníkov 

 


